

CERTIFICAT D'APPROBATION

Nous certifions que le Système de Management de la Sécurité des denrées alimentaires de la société :

QUIMDIS SA
71 rue Anatole France
92532 LEVALLOIS PERRET, France

a été audité par la société Lloyd's Register Quality Assurance et jugé conforme aux exigences de la norme de Management de la Sécurité des denrées alimentaires suivante :

ISO 22000:2005

Le Système de Management de la Sécurité des denrées alimentaires concerne :

Achat et vente de matières premières destinées aux industries agroalimentaires (alimentation humaine, diététique, animale et aromatique).

Certificat
d'approbation No: FQA 9910763/B

Première approbation: 17 Février 2012

Certificat en cours: 14 Février 2015

Expiration du certificat: 13 Février 2018



Emis par: Lloyd's Register Quality Assurance France SAS
Au nom et pour le compte de LRQA Limited



001

LRQA France, 1, boulevard Vivier Merle, 69443 Lyon cedex 03, France

Au nom et pour le compte de LRQA Ltd, Hiramford, Middlemarch Office Village, Siskin Drive, Coventry, CV3 4FJ, United Kingdom
Cette approbation obtenue conformément aux procédures d'audit et de certification de Lloyd's Register of Shipping et LRQA est soumise à la surveillance de LRQA.

L'utilisation du logo d'accréditation UKAS désigne l'accréditation par rapport aux activités couvertes par le Certificat d'Accréditation Numéro 001

Macro Revision 13



Lloyd's Register
LRQA

CERTIFICATE OF APPROVAL

This is to certify that the Food Safety Management System of:

QUIMDIS SA
71 rue Anatole France
92532 LEVALLOIS PERRET, France

has been assessed by Lloyd's Register Quality Assurance and found to conform with the requirements of the following Food Safety Management System Standard:

ISO 22000:2005

The Food Safety Management System is applicable to:

Purchasing and selling of raw materials for the food (ingredients, health, and flavour) and feed industries.

Approval
Certificate No: FQA 9910763/B

Original Approval: 17 February 2012

Current Certificate: 14 February 2015

Certificate Expiry: 13 February 2018

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance France SAS
For and on behalf of LRQA Limited



001

LRQA France, 1, boulevard Vivier Merle, 69443 Lyon cedex 03, France
For and on behalf of LRQA Ltd, Hiramford, Middlemarch Office Village, Siskin Drive, Coventry, CV3 4FJ, United Kingdom
This approval is carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures and monitored by LRQA.
The use of the UKAS Accreditation Mark indicates Accreditation in respect of those activities covered by the Accreditation Certificate Number 001

Macro Revision 13